分項名稱 Section Name: 建議從註冊紀錄冊中刪除事宜 PROPOSAL FOR REMOVAL OF MATTER FROM THE REGISTER



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

建議從註冊紀錄冊中刪除事宜

商標註冊處處長擬根據《商標條例》(第559章)第57(7)條從註冊紀錄冊中刪除以下註冊商標, 因該註冊商標的擁有人已告解散,而政府已對歸屬政府為無主財物的該註冊商標的所有權予以 卸棄。

根據《商標規則》(第559章附屬法例)第67條,任何聲稱受擬作出的刪除影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第T6號提交反對通知。(例如,若果公布日期爲2003年4月4日,則該三個月的最後一日爲2003年7月4日。)反對通知須載有提出反對的理由的陳述。反對人須在提交反對通知的同時,將該通知的副本送交有關註冊商標的擁有人。

根據《商標規則》第95條,提交反對通知的限期不得延展。

PROPOSAL FOR REMOVAL OF MATTER FROM THE REGISTER

The Registrar of Trade Marks proposes to remove the following registered trade mark from the register under section 57(7) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559), as the Owner of the registered trade mark has been dissolved, and the Government has disclaimed its title to the registered trade mark being property vested in the Government as bona vacantia.

Under rule 67 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed removal may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of opposition on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of opposition shall include a statement of the grounds of opposition. The opponent shall, at the same time as he files the notice of opposition, send a copy of it to the owner of the registered trade mark in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of opposition.

公報編號 Journal No.: 2021/106 公布日期 Publication Date: 10-09-2021

分項名稱 Section Name: 建議從註冊紀錄冊中刪除事宜 PROPOSAL FOR REMOVAL OF MATTER FROM THE REGISTER

[111] 註冊編號: 302561012

Trade Mark No.:

[540] 商標:

Mark:

(D) Kinyi

[550] 商標種類: 一般商標

Mark Type:

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[730] 擁有人 信儀國際通信有限公司

姓名/名稱: Owner's Name:

[740 / 750] 擁有人的送達地址: 萬婷娟

Owner's Address for Service: 香港

灣仔軒尼詩道253-261號

依時大廈2103

[511] 類別編號: 9

Class No. :

[511] 貨品/服務說明: 9

Specification: 科學、航海、測地、攝影、電影、光學、

衡具、量具、信號、檢驗(監督)、救護(營 救)和教學用具及儀器,處理、開關、傳 送、積累、調節或控制電的儀器和器具, 錄製、通訊、重放聲音和形象的器具,磁 性數據載體,錄音盤,光碟,DVD盤和其 他數字存儲媒介;投幣啟動裝置的機械結 構,收銀機,計算機器,數據處理裝置, 計算機;計算機軟件;滅火器械;手機。

[151] 註冊日期: 27-03-2013

Date of Registration:

實際註冊日期: 27-12-2013

Actual Date of Registration:

公報編號 Journal No.: 2021/106 公布日期 Publication Date: 10-09-2021

分項名稱 Section Name: 建議從註冊紀錄冊中刪除事宜 PROPOSAL FOR REMOVAL OF MATTER FROM THE REGISTER

[111] 註冊編號: 303127509

Trade Mark No.:

[540] 商標: **JIWINAIA** Mark:

[550] 商標種類: Ordinary

Mark Type:

[571] 商標描述: The applicant claims the colours white

Mark Description: and black as elements of the trade

mark.

[730] 擁有人 One Good Limited

姓名/名稱:

Owner's Name:

[740 / 擁有人的送達地址: E-Land Consultancy Co. Limited

750] Owner's Address Unit B, 17/F., Neich Tower,

for Service: 128 Gloucester Road, Wanchai,

HONG KONG.

[511] 類別編號: 14

Class No. :

[511] 貨品/服務說明: 14

Specification: Precious metals and their alloys and

goods in precious metals or coated therewith, not included in other classes; jewellery, precious stones; horological and

chronometric instruments.

[151] 註冊日期:

Date of 08-09-2014

Registration:

實際註冊日期:

Actual Date of

Registration: 03-03-2015

公報編號 Journal No.: 2021/106 公布日期 Publication Date: 10-09-2021

分項名稱 Section Name: 建議從註冊紀錄冊中刪除事宜 PROPOSAL FOR REMOVAL OF MATTER FROM THE REGISTER

[111] 註冊編號: 303253707

Trade Mark No.:

[540] 商標:

Mark:

CABREIRO

[550] 商標種類: 一般商標

Mark Type:

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[730] 擁有人 華偉實業集團有限公司

姓名/名稱: Owner's Name:

[740 / 750] 擁有人的送達地址: 香港洲天國際投資顧問有限公司

Owner's Address for Service: 香港

九龍旺角彌敦道707-713號 銀高國際大廈9樓A室

[511] 類別編號: 32

Class No. :

[511] 貨品/服務說明: 32

Specification: 啤酒;礦泉水和汽水以及其他不含酒精的

飲料;水果飲料及果汁;糖漿及其他制飲

料用的製劑。

[151] 註冊日期: 30-12-2014

Date of Registration:

實際註冊日期: 13-07-2015

Actual Date of Registration: